
Referat Bestyrelsesmøde 4 september 2023  

 

Deltagere: Bjarne Gaarder, Lena Havsteen, Ronni Jensen, Carsten Petersen, Per Christensen og Gry 
Martinsen 

 

1) Velkommen / Nyt fra formanden  

 

Bjarne har været forbi TGB i anledning af sit 100 års jubilæum. Der er startet kontakt til Oldboys-
landsholdet i forbindelse med NAB’s 125 års jubilæum.  

 

2) Økonomi og Budgetter 

 

Saldobalancen er gennemgået per 31 august . 

 

3) Generalforsamlingen og kandidater 

 

Generalforsamlingen finder sted mandag d.13 november kl 18:30. Bestyrelsen mødes 17:30.  

 

4) Nyt fra tennis 

 

Der har ikke været så stor fremgang med nye tennisspillere. Der er god tilfredshed med det nye 
vandingsanlæg.  

 

5) Nyt fra Ungdom 

 

I ungdomsafdelingen går det godt. Der er nye træningsdragter, men manglende godtgørelse. 
Forårsstævnet blev taget godt imod ved at være i NAB, dog bliver det ikke gentaget til efteråret. Mini-VM 
var ligeledes en succes, hvor spillerne fik udleveret huer og de spillere som ikke deltog, kan 
efterfølgende sælges til dem som ikke var med.  

 

6) Nyt fra Senior)  

 



Forårssæsonen var en god sæson for næsten alle seniorhold. Til Herre Senior 1 sidste sæson kamp 
blev Per Christensen hyldet og modtog DBU’s Guldemblem.  

Der ønskes flere fællesarrangementer med ungdomsafdelingen når der skal spilles kampe. 
Dameholdet har fået ny træner og der er blevet skabt et nyt 8-mands herre seniorhold.  

Hardi Cup: Succes med tiltaget affaldssortering og næsten kontantløs betaling. I år var der udendørs 
telt i stedet for fest i hallen, som er blevet modtaget med blandede tilbagemeldinger.   

Der skal skabes kontakt til kommunen ift. “hullerne” i hegnet på banerne ud mod togbanerne af 
sikkerhedsmæssige årsager.  

 

Der sker holdkortspærring, hvis en spiller ikke har betalt kontingent efter 20 dage. Lena har teten på 
nuværende tidspunkt, men der skal aftales i bestyrelsen, hvem der fremadrettet skal stå i spidsen for 
det.  

 

7) Nyt fra Bane/Sponsor/Vedligehold 

 

Bane: Bane Møde 5 sep omkring sparring af banerne. 

Sponsor: Under proces og mulige nye sponsoraftaler. 

Vedligeholdelse: Klubhuset er blevet malet. Der mangler småting, såsom kroge at blive sat op.  

 

8) Alkoholpolitik 16 eller 18 år. Hverdag eller Hardi Cup. 

 

Alkoholpolitik skal følges efter lovgivning og være mere opmærksomme til hverdag og Hardi Cup. Nye 
eller flere skilte i klubhuset, banerne og stadion. 

 

9) Kontingent forslag ungdom. 

Level X kontingent på 1200kr om året med ændring på 250kr halvårligt.  

 

10) Eventuelt 

 

Ronnie har været til møde med Luna, som kæmper for lokalsamfundet ift. besparelser.  

 

11) Næste møde ? 



 

Til generalforsamlingen. Mandag d.13 november kl 18:30. Bestyrelsen mødes 17:30.  

 

Godkendelse af referat   

 


